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Protokoll från pensionärsrådets möte den 6 december 2010 

 

 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Bror Lord PRO Farsta centrum 

 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

Tjänstgörande ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 

   

Ersättare Asta Westerlund PRO Sköndal 

 Ove Svensson SPF Farsta 

 Sture Simonsson SPF Sköndal 

   

Förhinder Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

 Mary Andersson  PRO Farsta centrum 

   

   

Tjänstemän Thomas Kultti biträdande avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

Justeras:   

 

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

 

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

Sekreterare:  

 

  Pia Sundqvist 

  



SID 2 (4) 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker tisdag 7 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 8 november 2010 anmäldes. 

 
§ 3 Sammanträdestider 2011 

Rådet fastställde följande sammanträdestider för 2011. 

 

Måndag 10 januari 

Måndag 7 februari 

Måndag 7 mars 

Måndag 11 april 

Måndag 9 maj 

Tisdag 7 juni 

Måndag 22 augusti 

Måndag 19 september 

Måndag 10 oktober 

Måndag 14 november 

Måndag 5 december 

 

Mötena inleds kl 09.30. Dessförinnan samlas rådet till förmöte kl 08.30 – 

09.30. 

 
§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet den 23 november 2010 

Inget fanns att rapportera. 

 
§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den /datum månad/ 2010 

Ärende nr 1: Anmälan av medborgarförslag om utbyggnad av 

Gubbängshallen och byggnation av en idrottshall vid Tallkrogens bollplan 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 2: Anmälan av medborgarförslag om tunnel under Magelungen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 3: Svar på medborgarförslag om översyn av fritidsverksamheten 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Svar på skrivelser från (s), (mp) och (v) om dialog med 

invånarna 

 Rådet hade inga synpunkter. 



SID 3 (4) 

 

 
 

Ärende nr 6: Förslag till idrottsprofilering i Farsta stadsdelsområde 

Rådet kritiserade att förslaget inte innehåller något alls om idrott och hälsa 

för äldre, trots att förvaltningen vid rådets förra möte uttryckte att 

idrottsprofileringen i stadsdelsområdet naturligtvis bör omfatta alla åldrar. 

Om detta är ett inriktningsbeslut så borde alla delar av strategin finnas med 

redan i detta första skede. Den boulehall som rådet länge har föreslagit 

skulle också kunna omnämnas redan nu, som ett exempel på hur profilen 

skulle kunna konkretiseras för den äldre åldersgruppen. 

 

Stig Åström menade att även rodd skulle kunna nämnas, till exempel som 

en inriktning för Farsta gymnasium. 

 

Stig Åström frågade också om något har hänt när det gäller planerna på att 

etablera någon form av sportanläggning vid Larsboda industriområde. 

Biträdande avdelningschef Thomas Kultti svarade att exploaterings-

kontoret för närvarande kontaktar tänkbara privata intressenter men att de 

ännu inte har fått napp. 

 

Ärende nr 7: Utbyggnad av strandpromenad vid Hökarängsbadet - 

genomförandebeslut 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Brukarundersökning inom äldreomsorgens beställarenhet 

2010 

Ove Svensson påpekade att vissa siffror inte riktigt stämmer. Thomas 

Kultti lovade undersöka och återkomma. Barbro Karlsson konstaterade att 

var tredje brukare inte har besvarat enkäten och undrade även vad förvalt-

ningen gör för att öka graden av nöjdhet bland dem som svarat. Thomas 

Kultti svarade att förvaltningen arbetar för att förbättra informationen till 

brukarna och att det kan ta lite tid innan brukarna vänjer sig vid och 

uppskattar den nya tjänsten Äldre Direkt. Rådet berörde också det problem 

många äldre kan få när de ställs inför möjligheten att välja mellan ett stort 

antal utförare som är obekanta för dem. Deras handläggare får ju inte heller 

rekommendera någon specifik utförare. 

 

Ärende nr 11 och 12: Uppföljning av Farsta respektive Veckobo vård- och 

omsorgsboende  

Rådet känner oro och besvikelse över utvecklingen, särskilt med tanke på 

att det är så basala saker som gång efter gång saknas i den avtalade verk-

samheten och i rutinerna. Rådet förstår inte varför det inte kan fungera. 

 

På fråga från Stig Åström svarade Thomas Kultti att det inte handlar om 

oanmälda uppföljningsbesök. Stig menade att det i så fall är ännu mer 

anmärkningsvärt att de avtalade rutinerna saknas. 

 

 



SID 4 (4) 

 

 
Ärende nr 13: Stadsdelsnämndens handikappråd 2011-2014 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Thomas Kultti berättade om den uppsökande verksamheten i Hökarängen som 

riktar sig till äldre med psykiska problem, ett projekt som finansieras av Social-

styrelsen via äldrenämnden. En grupp om 8-10 personer har träffats veckovis 

på EMMA träfflokal. Projektet har fått fortsatt finansiering och kommer 

framöver att inriktas på Farsta, med Västboda kvartersgård som träffpunkt. 

 

Hemtjänstpersonal har fått utbildning för att kunna ge råd och stöd till äldre 

med missbruksproblem. 

 

Öppnandet av den lokal som planeras i Hökarängens centrum, som ett led i det 

lokala utvecklingsarbetet inom ramen för Söderortsvisionen, har av fastighets-

ägaren Stockholmshem skjutits fram till nästa år. Arbetsgrupper arbetar vidare 

med de tre huvudteman som utkristalliserades vid vårens boendedialoger. Bland 

annat planeras en mer central placering av fritidsgården, i samma fastighet som 

Konsthall C, med möjlighet att göra kopplingar mellan fritid och kultur. 

 

IngaLill Lindgren berömde förvaltningen för upprustningen av den ena tunnel-

baneingången i Hökarängen, där buskar och sly har rensats bort och ersatts av 

stenläggning. Motsvarande skulle behöva göras vid den andra ingången, där 

människor nu ofta snubblar på lösa gatstenar. Thomas Kultti svarade att förvalt-

ningen arbetar med detta men att det måste redas ut vem som ansvarar för 

marken. 

 
§ 7 Övriga frågor  

Förvaltningen har tidigare erbjudit rådet att besöka en visningslägenhet på 

Farsta vård- och omsorgsboende. Asta Westerlund föreslog nu att ett av 

rådets kommande möten hålls på boendet så att rådet kan se lägenheten i 

samband med mötet. Thomas Kultti lovade undersöka och återkomma. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden framförde rådets varma tack till IngaLill Lindgren och Mary 

Andersson som nu lämnar rådet. Blommor överlämnades till Ingrid 

Friberg, Thomas Kultti och sekreterare Pia Sundqvist som tack för gott 

samarbete med förvaltningen. Rådet och förvaltningen önskade varandra 

en riktigt god jul och ett gott nytt år. 


